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PROTOKOLL
2021-03-11

    Möte IF Vikens ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd
Tid: 17.30

Närvarande: Magnus Wallin (MW) P/F10 sammankallande
Maria Lindberg Engberg (ML) F08
Sarah Johansson (SJ) P/F10
Peter Thorpman (PT) P09
Magnus Sahlin (MS) P08
Philip Palmaer (PP) P/F13/14

 
Anmält förhinder Rudi Martinssen (RM) P07 / Målvaktsskolan

 

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande
MW inleder mötet med att hälsa alla välkomna och bjuder bjuder på gott nybryggt kaffe

2. Dagordningen fastställs.

3. Val av sekreterare
MS utses till sekreterare för mötet.

4. Tider 
PT redogör för tidsschemat i Bollhallen. Alla lag kan inte garanteras två veckotider. 
Många lediga helgtider, mycket på lördag. Schema finns på tillgängligt på US lagsida. MS
redovisar läget på konstgräset. 11- och 9-mannalag kommer prioriteras. Endast två 
lediga veckotider för US, onsdag och fredag, i dagsläget om man räknar bort P17:s tre 
veckotider varav en är sen tid. Snart behöver tider för Hanebol göras, PT och MS kollar 
detta. Viken betalar fullt pris för Bollhallen trots att vi inte får använda omklädningsrum 
och toalett. Besvärligt att inte ha toalett för ungdomslagen. Bollhallen bör öppna 15.45 
om träningen öppnar 16.00.

5. Sponsring
PT inleder diskussionen om sponsring och främst lagsponsring. Att all sponsring går in i 
klubben begränsar varje lags möjligheter, anser PT.  ML menar att sälja saker kan vara 
orättvist, beroende på hur engagerade föräldrarna i laget är. Det diskuteras om 
föreningens värdegrund bör vägas in i arbetet med sponsorer.  MW menar att man inte 
får döda initiativ från olika håll. Många aspekter. SJ nämner att det är viktigt att behålla 
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vi-känslan i föreningen när man utformar lagsponsringens regler.  MS är inne på linjen 
att om lagsponsring ska tillåtas bör en procentsats tilldelas US. MW  anser att det är en 
komplex fråga.  Frågan fortsätter diskuteras i US. Olika åsikter finns om lagsponsring. En 
sponsorgrupp bör bildas i styrelsen. US vill gärna delta i arbetet med riktlinjer för 
sponsring.

6. Uppföljning budgetmöte med styrelsen
US anser att kostnadsbudgeten är godkänd. Angeläget är att påbörja arbetet med 
”Donationsfonden” eller liknande  konstruktion, där US delar ut medel till spelare som 
har behov av ekonomiskt tillskott. PP anses särskilt lämpad att kolla med  expertis hos 
SvFF om hur detta kan utformas på bästa sätt.

7. Overaller spelare och ledare
SJ och ML berättar att det inte är helt lätt att praktiskt få till utprovning av overaller och 
kläder för alla lag, med tanke på att det måste vara Corona-säkert.  De har frågat om 
kansliet kan vara öppet eftermiddagstid/kvällstid någon dag för att underlätta för de 
som jobbar. Negativt svar från kansliet. Styrelsen föreslår att varje ledare ansvarar för 
utprovning i sitt lag. Utprovningen får skötas lagvis i samband med träning. Detta för att
sköta det Coronasäkert. ML och SJ gör en beställningslista och tillhandahåller 
provkollektionen. Det kommer också bli en ”drop-in- tid” på Vikenborg 27 mars. Hur ska
overallerna betalas och hämtas? ML och SJ kollar detta.

8. DFF och VFF
       Varför får inte en del lag spela i både DFF och VFF? RM för dialog med DFF för att få  
       igenom US önskemål. Detta är en återkommande fråga som kommer bli aktuell igen   
       nästa år är om den inte löses nu. RM är utsedd som ”förhandlare”. En långsiktig fråga är
       var IFV vill tillhöra, vilken region i ”distriktsindelningen” som utreds inom SvFF? PP och  
       RM upplyser styrelsen om den långsiktiga frågan och att US vill vara med och driva den. 
       
9.  F10
      Nu på söndag drar nya laget F10 igång, spännande! SJ har delat ut lappar med  
      information och är med de första gångerna och startar upp. F09 och F10 ska träna på 
      samma tid. 

        
10. Övriga frågor
 -   Curver Coaching och Tillslaget. Utbildning tillsammans med Bengtsfors? Vi avvaktar       
     p.g.a. Corona och att US har mycket annat detta år.
 -   PP:  inventering av sjukvårdsmateriel. Många behöver ny väska. Kansliet sköter 
     förslagsvis inköp utifrån beställning som US gör månadsvis. PP tar fram vad en väska ska 
     innehålla.
 -  MW föreslår att vi i nuläget jobbar med kärnverksamheten i US, så vi inte springer på för 

många  bollar. Vi fortsätter med det vi gör och gör det bra. Särskilt nu när vi går in i  
    tävlingssäsongen.
 - Tvättfrågan tas upp senare.



Möte US 2021-03-11  IF Viken Ungdom 3(3)

11. Nästa möte
       Nästa möter äger rum 8 april kl. 17.30 på Vikenborg.

12. Mötets avslutande
       Mötet avslutas.

Vid protokollet justeras

Magnus Sahlin Magnus Wallin
sekreterare sammankallande


